
I/We/Our company hereby authorize China Construction Bank Corporation Macau Branch (hereinafter referred to as "the Bank") to effect transfers from my /our /our company account specified below to the account of the above named

中國建設銀行股份有限公司澳門分行

China Construction Bank Corporation Macau Branch
中國建設銀行股份有限公司澳門分行

My/Our HKD Account No. 吾等之港幣賬戶號碼

PTA054012  0416

AIA International Limited 
(Incorporated in Bermuda 
with limited liability)

AIA INTERNATIONAL LIMITED

國際

Please read the terms carefully as stated on the back page before signing the form.
請於簽署前細閱背頁之條款。



PERSONAL DATA COLLECTION AND USE 個人資料收集及使用 

 I / We confirm that I / We have read, understood and agreed to the Personal Information 

Collection Statement of AIA International Limited (Macau Branch) (“AIA Macau”) (the 

“PICS”). I / We declare and agree that any personal data and other information relating to 

me / us and/or our employees or my / our / our employees’ policy(ies), account(s) or 

investment(s) contained in this application or collected, obtained, compiled or held by AIA 

Macau by any means from time to time may be collected and utilized in accordance with the 

PICS. I / We acknowledge and consent to, and confirm that we have obtained our employees’ 

consent to (if applicable), the transfer of my / our / our employees’ personal data to parties 

within or outside Macau for the purposes and to the transferees as set out in the PICS. The 

updated version of the PICS which complies with the relevant rules and regulations is 

available for download: https://www.aia.com.hk/content/dam/hk-wise/pdf/privacy-

statement/AIAMO-PICS-English.pdf, and is also available upon request. 

我/ 我們確認我/ 我們已閱讀﹑明白及同意 友邦保險（國際）有限公司（澳門分行）

（「友邦澳門」）的個人資料收集聲明（「該聲明」）。 我/ 我們聲明及同意在本申請所載

或友邦澳門不時以任何方法收集、獲得、編製或持有的任何關於我/ 我們/我們的僱員

的個人資料及關於我/ 我們/我們的僱員的保單、帳戶或投資的其他資料，可根據該聲

明收集及使用。 我/ 我們知悉及同意，及確認我們已獲我們的僱員同意(如適用)，就該

聲明所述目的及向有關各方轉移我/ 我們/我們的僱員的個人資料至澳門境內或境外各

方。 該聲明符合相關守則及法規的最新版本可於此下載：

https://www.aia.com.hk/content/dam/hk-wise/pdf/privacy-statement/AIAMO-PICS-

Traditional-Chinese.pdf，及可向友邦澳門索取。 

我/ 我们确认我/ 我们已阅读﹑明白及同意 友邦保险（国际）有限公司（澳门分行）

（「友邦澳门」）的个人资料收集声明（「该声明」）。我/ 我们声明及同意在本申请所载

或友邦澳门不时以任何方法收集、获得、编制或持有的任何关于我/ 我们/我们的雇员

的个人资料及关于我/ 我们/我们的雇员的保单、帐户或投资的其他资料，可 根据该声

明收集及使用。我/ 我们知悉及同意，及确认我们已获我们的雇员同意(如适用)，就该

声明所述目的及向有关各方转移我/ 我们/我们的雇员的个人资料至澳门境内或境外各

方。该声明符合相关守则及法规的最新版本可于此下载：

https://www.aia.com.hk/content/dam/hk-wise/pdf/privacy-statement/AIAMO-PICS-

Simplified -Chinese.pdf，及可向友邦澳门索取。 


